
P R O T O K Ó Ł  NR XVI/11 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 10
00

 do 13
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 29 września 2011 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście / lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu /. 

 

Ad.1. Otwarcia XVI sesji i powitania Posła Witolda Pahla, Pana Andrzeja Liberę, radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Gminy, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, 

Kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący 

Rady.  

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 13, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji nastąpiło wręczenie podziękowań dla Pana Andrzeja Libera 

Starosty Strzelecko – Drezdeneckiego oraz Posła Witolda Pahla za długoletnią współpracę. 

 

Również mieszkanka Dobiegniewa Pani Kazimiera Brzezińska wręczyła bukiet kwiatów  

i podziękowała Burmistrzowi Dobiegniewa, radnym i pracownikom Urzędu Miejskiego  

za remont nawierzchni drogi ul. Krasickiego oraz ul. Wileńskiej.  

 

Ad.2. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady zaproponował o wprowadzenie do porządku 

obrad jako punkt 3a) Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej  

oraz jako punkt 10g) następującego projektu uchwały w sprawie upoważnienia  

do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym Sądem Administracyjnym. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
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Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3a. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku. 

7. Analiza problemów społeczno – gospodarczych Miasta Dobiegniew na podstawie 

informacji przedstawionej przez Urząd Miejski i Radę Osiedla. 

8. Informacja na temat wysokości wykorzystanych środków finansowych przez Zarząd 

Osiedla w 2010 roku. 

9. Informacja na temat planu komunalizacji na mienie gminne dróg nie będących  

w zasobach Gminy Dobiegniew. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia bonifikat udzielanych przy przekształceniu prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności.  

b) zmiany przeznaczenia lokali mieszkalnych na lokale socjalne.  

c) zmian do budżetu gminy na 2011 rok.  

d) zmiany uchwały Nr XXX/208/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 27 lutego 

2009 r. w sprawie: w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków 

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego.  

e) zmiany uchwały Nr VII/46/2007 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 kwietnia 

2007 r. w sprawie: ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze, oraz logopedy i pedagoga.  

f) zmiany Uchwały Nr XIII/68/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 lipca 2011 

roku w sprawie opłaty za świadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Dobiegniew.  
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g) upoważnienia do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym 

Sądem Administracyjnym.  

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XV sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3a. Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół pokontrolny 

z dnia 23 września 2011 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – w okresie między sesjami odbyło się kilka 

posiedzeń kierownictwa oświaty i urzędu.  

 Dnia 31 sierpnia br. odbyło się Walne posiedzenie Lokalnej Grupy Rybackiej „Pojezierze 

Dobiegniewskie”, na którym omawiano podział środków finansowych.  

 Dnia 03 września br. odbyła się w Drezdenku promocja Lokalnej Grupy Rybackiej 

„Pojezierze Dobiegniewskie”. 

 Dnia 06 września br. prowadziłem rozmowy z Panią Heleną Hatką Wojewodą Lubuskim 

na temat uzgodnienia odbioru ul. Krasickiego i Wileńskiej. 

 Dnia 08 września br. gościliśmy osobę, która poszukuje gruntów na terenie gminy pod 

budowę Centrum Handlowo – Usługowe i zainteresował się terenami w centrum miasta 

koło Budynku Wielofunkcyjnego. 

 Dnia 09 września br. podsumowana została czteromiesięczna kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i podpisałem protokół kontroli.  

 Dnia 11 września miały miejsce Wojewódzkie Dożynki w Dąbrówce, gdzie wieniec 

dożynkowy z Osieka zajął I miejsce, natomiast Słonów otrzymał wyróżnienie. 

 Dnia 12 września br. prowadziłem rozmowy dotyczące trudu utworzenia i rozpoczęcia 
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działalności Centrum Integracji Społecznej. Chciałem poinformować, że Pan Robert 

Wójcik Kierownik Centrum Integracji Społecznej wystąpił z prośbą o rozwiązanie 

umowy o pracę i na to miejsce z dniem 01 października przenoszę Pana Michała Nierodę, 

natomiast obowiązki Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej przejmuje Pani Anna 

Treler.  

 Dnia 19 września br. gościliśmy rektora Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej  

i prowadziliśmy rozmowy dotyczące porozumienia o utworzeniu studenckiej bazy 

naukowej w oparciu o Muzeum Woldenberczyków oraz o utworzeniu bazy sportowo – 

akademickiej. 

 Dnia 22 września br. miało miejsce pierwsze spotkanie powołujące radę Aglomeracji 

Gorzowskiej, do której należy ok. 24 gminy i miasto Gorzów Wlkp.  

 Dnia 26 września br. byłem w Warszawie w Ministerstwie Sportu a także na spotkaniu  

z Wiceprezesem Polskiego Związku Piłki Nożnej i jeżeli chodzi o MMTPN Zina 

Dobiegniew Cup to jesteśmy ujęci w planie finansowym na 2012 rok.  

 Dnia 27 września br. spotkałem się z Prezesem firmy, która zainteresowana jest kupnem 

3ha obszaru na Strefie Przemysłowej. 

 Dnia 28 września br. miało miejsce spotkanie z sołtysami, na którym omawiane były 

sprawy bieżące.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Jolanta Pawlak radna – chciałam zapytać o pracę naszej służy zdrowia. Czy prawdą jest,  

że lekarze mają zakaz wypisywania skierowań na badania? 

 Następna sprawa dotyczy cmentarza czy jest zapis w regulaminie o ustalenie estetyki 

architektonicznej – dokładnie chodzi o grodzenie pomników płotami wysokości 1,5m? 

 Marek Wardziak sołtys – chciałbym przypomnieć o legitymacjach dla sołtysów. 

 Karol Golec radny – chciałem przypomnieć o kominie na ul. Mickiewicza, który miał być 

wykonany do 30 września. 

 Tomasz Frątczak członek RS – na terenie naszego sołectwa wykonane zostały ścieżki 

rowerowe, które niszczeją i wymagają konserwacji, jak i również wiata w Wołogoszczy 

wymaga naprawy i konserwacji.  

 Świetlica w Rolewicach wymaga naprawy elewacji oraz wzdłuż boiska należy wyciąć 

gałęzie drzew.  
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 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady – czekam na odpowiedź odnośnie sprawy,  

którą zgłaszałem na poprzedniej sesji, iż jadąc od ronda w stronę Choszczna przechodzi 

przez posesję rurociąg deszczówki. Rury rozeszły się a woda, która płynie podmywa dom. 

 Mieszkańcy zgłaszają, iż jest problem w mieście jeśli chodzi o wyrzucanie papierów,  

ponieważ brakuje odpowiednich do tego pojemników. Czy jest możliwość,  

aby w centrum miasta obok pojemników na plastik i szkło postawić również pojemnik 

na papier? 

 Zdzisław Pajdowski Przewodniczący Zarządu Osiedla – kładka nad torami niszczeje  

i stwarza zagrożenie. 

 Kostka polbruk lasuje się na ul. Starorynkowej i ul. Staszica. 

 Zaniedbane są alejki w parku  

 Problem z dużą ilością bezpańskich psów 

 Na ul. Teatralnej plac wygląda jak wysypisko śmieci  

 Na ul. Wojska Polskiego końcówka chodnika została rozebrana. 

 Czy ul. Staszica można byłoby zamontować próg zwalniający? 

 Jan Bekała sołtys – w Grąsach niektóre drogi gminne zarośnięte są krzakami  

i są nieprzejezdne.  

 

Ad.6. Informacja z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Uchwałą Nr V/21/10 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 grudnia 2010 roku 

uchwalono budżet Miasta i Gminy Dobiegniew na 2011 rok w kwotach: 

1) dochody gminy w kwocie 24.356.680 zł, 

2) wydatki budżetowe w kwocie 23.574.112 zł, w tym: 

- wydatki bieżące 17.550.906 zł, 

- wydatki majątkowe 6.023.206 zł, 

3) nadwyżka budżetu gminy w kwocie 782.568 zł przeznaczona zostanie na spłatę 

zaciągniętych pożyczek i kredytów długoterminowych, 

4) przychody budżetu w kwocie 44.900 zł, 

5) rozchody budżetu w kwocie 827.468 zł, w tym: 

- spłata otrzymanych pożyczek i kredytów w kwocie 702.568 zł, 

6) dochody i wydatki związane z realizacją zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych gminie w kwocie 2.705.025 zł, 
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7) dochody w kwocie 120.000 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz wydatki związane z realizacją zadań określonych w gminnym 

programie profilaktyki i rozwiązania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii w kwocie 120.000 zł, 

8) dotacje z budżetu gminy jednostkom należącym do sektora finansów publicznych  

i jednostkom spoza sektora finansów publicznych w kwocie 214.683 zł, 

9) dochody związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska i wydatki na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej w 

kwocie 20.000 zł, 

10)  wydatki budżetu obejmują zadania jednostek pomocniczych gminy na łączną kwotę 

71. 620 zł 

W okresie do 30 czerwca 2011 roku budżet był wielokrotnie zmieniany i na dzień 

30.06.2011r. wynosił: 

 dochody – 24.804.369,00 zł, 

 wydatki –  24.021.828,00 zł. 

Budżet po stronie dochodów został zwiększony o kwotę 447.716 zł, natomiast po stronie 

wydatków został zwiększony o kwotę 447.716 zł.  

Następnie Skarbnik Gminy Jacek Antropik odczytał Uchwałę Nr 529/2011 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 14 września 2011 

roku dotyczącą rozpatrzenia informacji Burmistrza Dobiegniewa o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze 2011 roku. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.7. Analiza problemów społeczno – gospodarczych Miasta Dobiegniew na podstawie 

informacji przedstawionej przez Urząd Miejski i Radę Osiedla stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Informacja na temat wysokości wykorzystanych środków finansowych przez Zarząd 

Osiedla w 2010 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.9. Informacja na temat planu komunalizacji na mienie gminne dróg nie będących  

w zasobach Gminy Dobiegniew stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) ustalenia bonifikat udzielanych przy przekształceniu prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/76/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

b) zmiany przeznaczenia lokali mieszkalnych na lokale socjalne. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/77/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

c) zmian do budżetu gminy na 2011 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/78/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany uchwały Nr XXX/208/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 27 lutego 

2009 r. w sprawie: w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków 

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków  

ich przyznawania, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego.  

 Jolanta Pawlak radna – jakie są skutki finansowe tej uchwały? Drugie pytanie dotyczy 

subwencji oświatowej – jaki jest współczynnik tej subwencji, subwencji dotyczących 

gmin do 5000 mieszkańców, bo z tego co mi wiadomo to w rozporządzeniu z grudnia 

2010 roku o subwencji na każdy rok budżetowy jeden ze współczynników mówi o tym,  

że gminy do 5000 mieszkańców mają zwiększoną subwencję jeżeli wypłacają dodatek 

mieszkaniowy i wiejski, czyli te dodatki, które są uwzględnione w karcie nauczyciela.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – ta uchwała o dodatkach jest efektem i wynikiem 

mojego dwuletniego zabiegania w sprawie podniesienia dodatków w sferze oświatowej. 
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Myślę, że jest ona bardzo rozsądnym kompromisem, który pozwala z jednej strony 

podnieść składniki wynagrodzenia, które my jako gmina ponosimy i dodajemy 

nauczycielom do wynagrodzeń a z drugiej strony w dodatkach socjalnym 10%  

i mieszkaniowym zatrzymaniu na podobnym poziomie. Te progi, które zastosowaliśmy 

wpisują się w tą podwyżkę, natomiast wszystkie inne dodatki, o których jest mowa  

w proponowanej uchwale wpływają na zwiększenie tych składników i tych czynników 

uposażenia nauczycieli, gdzie nam jako gminie pozwoli osiągnąć większe średnie 

wynagrodzenie. Jeżeli chodzi o wysokość subwencji to nie potrafię na to pytanie 

odpowiedzieć, natomiast jeżeli chodzi o skutki finansowe dodatków motywacyjnych dla 

nauczycieli są to ok. 1700zł/m-c. Nie potrafię powiedzieć jakie będą skutki finansowe 

dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów szkół z uwagi na to,  

że stanowisko w tej sprawie podejmie Burmistrz.  

 Jolanta Pawlak radna – z moich wyliczeń wynika, że dodatek motywacyjny będzie 

wynosił 924zł/m-c. Ile będzie wynosił dodatek za wychowawstwo? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – te wyliczenia przygotowywała Główna Księgowa, 

więc na pewno są rzetelne. Dodatek za wychowawstwo około 1000zł/m-c 

 Jolanta Pawlak radna – dodatek za wychowawstwo 625zł/m-c. Jakie będą korzyści 

finansowe ze zlikwidowania czterech progów przy dodatku mieszkaniowym?  

Ponieważ w uchwale z 2009 roku mieliśmy cztery progi: dla 1 nauczyciela i członka 

rodziny, dla dwóch, trzech i czterech. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – chcąc rzetelnie wyliczyć myślę, że ok. 8000zł  

w skali roku. To nie są żadne oszczędności, ponieważ te składniki w żaden sposób nie 

wpływają na wielkość uposażenia nauczycieli.  

 Jolanta Pawlak radna – na średnie wynagrodzenie nie wpływają, bo na wielkość 

wpływają.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – dziwię się Pani podejściu i stanowisku, że jako 

radna powinna prezentować stanowisko interesu Rady Miejskiej i Gminy Dobiegniew, 

natomiast próbuje Pani forsować i reprezentować stanowisko swoje jako nauczyciela.  

W interesie gminnym nie jest podwyższanie wskaźników socjalnych tylko tych, 

które wpłyną w sposób właściwy na średnie wynagrodzeń.  

 Jolanta Pawlak radna – to społeczeństwo wybrało mnie na to stanowisko w związku,  

z czym reprezentuje społeczeństwo tej gminy, do której też zaliczają się nauczyciele. 

Oczywiście mam na względzie także budżet gminy, bo z moich obliczeń wynika,  

że to jest przekładanie pieniędzy z jednej kieszeni w drugą i gmina wyda tyle samo  
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a powiedziane będzie, że nauczyciele dostali podwyżkę. Ja przyjęłam prosty rachunek 

wychowawstwo podnosimy o 15 zł, opiekuna stażu o 10 zł. Przyjmijmy nauczyciela, 

który ma wychowawstwo i ma opiekuna stażu, czyli wzrost wynagrodzenia brutto o 25 zł, 

ale ten nauczyciel ma czteroosobową rodzinę i dotychczas dostawał 59zł dodatku 

mieszkaniowego a teraz zabieramy mu 35 zł, bo zmienione jest na dwa progi.  

W związku, z czym nauczyciel ma –24zł, czyli 25zł – 24zł to jest 1zł podwyżki brutto. 

  Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – Pani obliczenia są całkowicie nietrafione i błędne. 

Zgadzam się, że z jednej strony są to niższe wskaźniki, jeżeli chodzi o progi dodatku 

mieszkaniowego, natomiast Pani zapomina o bardzo prostym czynniku, o którym ja już 

mówiłem na początku, czyli o dodatkach 10%, które już weszły w miesiącu wrześniu  

i zniwelują te niedobory, o których wspominałem.  

 Jolanta Pawlak radna – dodatek 10% nie należy do kompetencji gminy, tylko  

do ministerstwa i wynika on z ustawy wyższego rzędu. Jest on obligatoryjny tak jak 

podwyżki od września. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – mówi Pani bez żadnego oparcia o argumenty.  

My jako gmina istotnie nie mamy żadnego wpływu na dodatek 10%, ale wraz  

ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli rośnie 10% dodatek socjalny.  

 Jolanta Pawlak radna – tak, ale nie jest zależny on od gminy. My w tej chwili mówimy  

o dodatkach, które są w regulaminie gminy. Tak jak gmina nie miała wpływu na wzrost 

wynagrodzenia nauczycieli od 01 września tak na to mamy wpływ jako Rada i o tym 

rozmawiajmy.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – zbędne polemiki są niepotrzebne. Jeśli ma to 

budzić jakiekolwiek kontrowersje to bardzo chętnie wycofam uchwałę w całości.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – od dwóch lat dodatki nie były zmieniane  

i wnioskowały o to związki zawodowe, docierały do mnie wnioski odnośnie 

wychowawstwa i innych składników. Poleciłem Panu Edmundowi Szanderskiemu 

Dyrektor ZEAO przygotowanie zmian i ujął mnie jeden jedyny argument.  

Schodząc do dwóch progów dodatku mieszkaniowego na grupę nauczycieli 70 

zatrudnionych w oświacie to ten dodatek dotyczy do 10 osób i raczej nie więcej. 

Wchodząc na dwa progi to oszczędności pozyskane i ta niewielka różnica,  

która powstanie może być dopłacona z budżetu i te dodatki mieszkaniowe będą dotyczyły 

całej grupy zatrudnionej w oświacie i Państwu poddaję to pod głosowanie.  

 Mariusz Wicher nauczyciel Zespołu Szkół – rozmawialiśmy na zebraniu związkowym, 

czy faktycznie można tutaj mówić o dodatkach. Z jednej strony dodatek mieszkaniowy 
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trzeba liczyć się z tym, że większość rodzin to trzy- i czteroosobowa rodzina i ta kwota 

dodatku mieszkaniowego została zmniejszona natomiast liczone zostały dwie pozostałe, 

które zbilansowały się i w zasadzie żadnej podwyżki nie ma. Jeżeli popatrzymy  

na dodatki w naszej gminie i popatrzymy w innych gminach ościennych to są one wyższe.  

Patrząc również na inne kwestie jak wyniki egzaminów w gimnazjum to wcale nie są one 

złe i inne szkoły również nieźle to wygląda. Dodatek motywacyjny teoretycznie on wzrósł 

o 15% ale patrząc, że z drugiej strony zostało się straconym na dodatku mieszkaniowym 

to nie można tutaj mówić o jakimkolwiek zysku dla zwykłego nauczyciela.  

Następna kwestia: coraz więcej jest problemów wychowawczych i nauczyciele mają 

potężną ilość dokumentacji, którą muszą wypełniać. Patrząc na dodatek wychowawczy  

to nie są duże pieniądze a gmina nasza jest na samym końcu. Nie zgodzę się, że jakaś 

podwyżka wynika z tej uchwały.  

 Jolanta Pawlak radna – Panie Przewodniczący chciałam zgłosić wniosek formalny  

o wykreślenie z uchwały zmiany dotyczącej Rozdziału 8, czyli nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – wniosek formalny zgodnie ze statutem 

zostanie poddany pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – kto jest „za” wykreśleniem tego punktu z projektu 

uchwały: za głosowało 8 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się 7 radnych. 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – oznajmiam, że wniosek formalny został 

przegłosowany i Rozdział 8 zostaje usunięty z projektu uchwały.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – przy wykreśleniu tego punktu zgłaszam 

wniosek o wycofanie tej uchwały z obrad sesji.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – porządek obrad sesji mamy już przyjęty, 

jedyną możliwą rzeczą jest nie podjęcie uchwały.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – Wysoka Rado nie uda mi się już przyzwyczaić 

do tego typu opinii jak przed chwilą wygłosił kolega reprezentujący związki zawodowe. 

Panie Dyrektorze proszę przygotować przekrój jak wygląda Gmina Dobiegniew  

w porównaniu z innymi gminami. W gminie Choszczno wynagrodzenia nauczycielom 

wypłacane są z miesięcznym opóźnieniem. Przy inwestycjach i środkach inwestycyjnych 

zastaliśmy oświatę w stanie rozkładu. Po zainwestowaniu ok.3,5 mln zł ciągle słyszę,  

że ta Rada, ten Burmistrz nic nie robi na rzecz oświaty. Dzisiaj dochodzą do mnie słuchy 

również takie, że nie będzie szkoły ponadgimnazjalnej w Dobiegniewie. Już dzisiaj chcę 
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oświadczyć, że jestem ostatnim tym, który nie chce szkoły ponadgimnazjalnej  

w Dobiegniewie. Radziłbym skupić się nad pracą z najmłodszymi mieszkańcami tej 

gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta: za głosowało 5 radnych, przeciw 5 radnych, wstrzymało 

się 5 radnych. 

 

e) zmiany uchwały Nr VII/46/2007 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 kwietnia 

2007 r. w sprawie: ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze, oraz logopedy i pedagoga.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 1 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/79/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

f) zmiany Uchwały Nr XIII/68/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 lipca 2011 

roku w sprawie opłaty za świadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Dobiegniew.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/80/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

g) upoważnienia do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym 

Sądem Administracyjnym. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XV/81/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

  Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – jeżeli chodzi o wydawanie skierowań  

na badania lekarskie w SPZOZ skonsultuję się z Panią Moniką Lipnicką Kierownik 

SPZOZ i udzielę odpowiedzi na następnej sesji.  

 Jeżeli chodzi o zagospodarowanie cmentarza również na następnej sesji udzielę 

odpowiedzi po skonsultowaniu się z Panem Zbigniewem Gackim Prezesem PUK 

„Komunalni”. 

 Legitymacje dla sołtysów zostały zamówione. 

 Jeżeli chodzi o komin na ul. Mickiewicza będzie podniesiony o 6 metrów w miesiącu 

październik.  

 Jeżeli chodzi o konserwację ścieżek rowerowych powinno być to zgłoszone przed 

sezonem, ale przekażę Panu Andrzejowi Kuczyńskiemu z Biura Funduszy Europejskich 

i Współpracy Zagranicznej by każdego roku sprawdzał ich stan.  

 Pęknięcie elewacji w świetlicy w Rolewicach zgłosimy natychmiast dla wykonawcy.  

 Jeżeli chodzi o odwodnienie od ronda w kierunku Choszczna wystąpimy z wnioskiem 

do Zarządu Dróg Krajowych i Autostrad.  

 Jeżeli chodzi o pojemniki na papier weszła nowa ustawa o utrzymaniu czystości,  

więc dojdzie kolejny podatek dotyczący odbioru nieczystości stałych i my jako gmina 

jesteśmy zobowiązani ogłosić przetarg, wówczas w tym przetargu i uwzględnimy tego 

typu odpady.  

 Jeżeli chodzi o kładkę nad torami Kierownik Referatu Spraw Komunalno – 

Gospodarczych zajmie się sprawą. 

 Jeżeli chodzi o lasującą się kostką będę osobiście rozmawiał z wykonawcą. 

 Jeżeli chodzi o alejki w parku to w przyszłym roku zajmie się tym Centrum Integracji 

Społecznej, będą również nowe nasadzenia. Chcielibyśmy również, aby powstała 

ścieżka ekologiczna. 

 Jeżeli chodzi o śmieci na ul. Teatralnej ustalone zostało z właścicielem działki,  

że w przyszłym tygodniu zostanie to uporządkowane.  

 Remont nawierzchni na ul. Staszica i ul. Starorynkowa zrobiony był jako alternatywa 

zagrożenia na drodze krajowej i nie uzyskaliśmy zgody na zrobienie progu 

zwalniającego.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – chodnik na ul. Wojska Polskiego został ukradziony 

należy to do drogi wojewódzkiej i niebawem zostanie uzupełnione oraz poprawione, 

ponieważ wcześniej również chodnik jest zarwany.  
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 Jeżeli chodzi o psy w tej chwili mamy siedem psów w schronisku, za które płacimy 

2500zł miesięcznie za utrzymanie. 

 Jeżeli chodzi o przycięcie drzew w Rolewicach to zrobione to będzie na wiosnę, 

ponieważ nie mamy zaplanowanych środków finansowych na ten cel.  

 

Ad.12. Komunikaty. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – dnia 05 października br. o godz. 14
00

 odbędzie 

się otwarcie Schetynówki ul. Wileńska i Krasickiego a następnie o godz. 15
00

 spotkanie  

w auli Zespołu Szkół z Panią Heleną Hatką Wojewodą Lubuskim. 

 Dnia 06 października br. o godz. 12
00

 w sali nr 5 Urzędu Miejskiego odbędzie się 

spotkanie w sprawie elektrociepłowni.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił następujące pisma:  

od Rady Powiatu Strzelecko – Drezdeneckiej w sprawie szpitala w Drezdenku,  

od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Wojska Polskiego nr 14 z dnia 15.09.2011r., L.dz. 02-

09-2011, na które zostanie udzielona pisemna odpowiedź.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – przypominam, że Rada Miejska 

spotkała się pod blokiem ze Wspólnotą Mieszkaniową ul. Wojska Polskiego Nr 14  

i rozmawialiśmy o kilku wariantach załatwienia sprawy i do tej pory nie spłynęły żadne 

propozycje. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – sprawa dotycząca Wspólnoty Mieszkaniowej 

ul. Wojska Polskiego nr 14 jest w sądzie i niebawem będzie wyrok.  

 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – zaprosił wszystkich na spotkanie  

o godz.16
00

 z Posłem Witoldem Pahlem. 

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz gościom zaproszonym. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                         w Dobiegniewie 

                                                                                          /-/ Tomasz Karpiński 

 

                                                                       

 


